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Protokół nr 24/21 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 kwietnia 2021 r. 
 

Na ogólną liczbę 7 członków w posiedzeniu uczestniczyło 4, zgodnie z listą 

obecności. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

1. Wstępna analiza sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020 wraz  z 

informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2020 r.  oraz  

informacją o przebiegu wykonania planu finansowego jednostek kultury   za 2020 

r. (druki  nr 579, 610, 611) 

2. Przyjęcie harmonogramu prac nad sprawozdaniem z realizacji budżetu za 2020 

rok. 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan Stanisław Oszkinis 

- Przewodniczący Komisji. Przedstawił następnie  proponowany porządek 

posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej. 
 

Ad. 1 
 Przewodniczący poprosił o uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Komisja uwag nie zgłosiła i protokół przyjęła.   
 

Ad. 2 

 Przewodniczący wprowadzają do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali  

 Przewodniczący wprowadzają do tematu poprosił Skarbnik Miasta o 

przybliżenie sprawozdania z realizacji budżetu za 2020 rok.  

 Renata Nerkowska – p.o. Kierownika Oddziału Budżetu przybliżyła  

członkom Komisji sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020 wraz  z informacją 

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2020 r.  oraz  informacją o 

przebiegu wykonania planu finansowego jednostek kultury   za 2020 r.  zawartych w 

drukach  nr 579, 610, 611. 

  Radny Andrzej Podsiadło odnosząc się do przestawionych informacji prosi o 

poinformowanie jaką wartość wszystkich środków zewnętrznych miasto pozyskało 

zwłaszcza  na inwestycje. 

 Przewodniczący Komisji poinformował, że opinia RIO w sprawie realizacji 

budżetu za 2020 rok jest pozytywna.  

 Renata Nerkowska – p.o. Kierownika Oddziału Budżetu odpowiadając 

radnemu poinformowała, że na zadania inwestycyjne łącznie  wydatkowano: z 

dochodów własnych prawie 44 mln zł,, z kredytów 24 mln zł, ze środków 
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pochodzących ze źródeł krajowych  - 18 mln zł, oraz 11.300 tys. zł ze środków 

unijnych.  

Na chwilę obecna radni nie zgłosili więcej  uwag i zapytań.  
 

Ad. 3 

 Przewodniczący wprowadzają do tematu zaproponował następujący 

harmonogram prac nad sprawozdaniem z wykonania budżetu: 

- 22 kwietnia posiedzenie Komisji Rewizyjnej w sprawie wstępnej analizy   

sprawozdania,  

-  do 19 maja  - opinie Komisji merytorycznych , 

- 20 maja  posiedzenie Komisji Rewizyjnej z udziałem przewodniczących komisji 

merytorycznych, 

-   do 2 czerwca  wypracowanie stanowiska w sprawie sprawozdania oraz wniosek w  

sprawie absolutorium.  

23 czerwca sesja absolutoryjna. 

 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i zaproponowany harmonogram przyjęli 

jednogłośnie 4 głosami za.  

 

Ad. 4 

 W sprawach różnych nie zgłoszono problemów. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 

  Przewodniczący  Komisji 
 

      Stanisław Oszkinis 
Protokołowała: 
 
D. Śleszyńska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


